
 

 

Interpellation ställd till Kommunstyrelsens ordförande Caroline Dieker. 

 

I Sydnärkenytt kunde man läsa att, citat: ”Man ska inte tro riktigt allt man läser 
i medier” samt vidare på frågan om konkreta kärnkraftsplaner finns svarar 
Kommunstyrelsens ordförande att, citat: ”-Nej, då skulle vi haft en demokratisk 
process” 

 

Frågorna som blir då är:                                                                                                

När en enkät skickas till Askersunds kommun och Kommunstyrelsens 
ordförande, är det inte som kommunens företrädare som KSO svarar då? 

Är det inte alltid en demokrati i Askersunds kommun? 

När ska man lita på medier och veta att det är sant som skrivs? 

 

Johan Calais     Socialdemokraterna 

 

 

 


